
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۸۹۶۳

تاریخ ارسال پرسش: ۰۰:۵۹:۱۶ ۱۳۹۹/۶/۲۱

متن پرسش

سلام: چه نیازی بود که پیامبر یا پیامبرانی بیایند و به ما وحی بگویند؟ منظورم اینکه چرا خداوند همه

ما را پیامبر قرار نداد و از کجا معلوم پیامبر یا پیامبرانی در کار باشند؟ جواب منطقی و عقلی میخوام. نه

جواب تاریخی و نقلی

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آیا هرکس شایستگی آن را دارد که به مقام قرب خدا برسد و به او وحی

شود؟!! در نظر بگیرید به صدام حسین وحی شود. موفق باشید


